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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. május 26-án 

               16.05 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester 

Miskolczi Ferenc       alpolgármester  

 

Béni Norbert    képviselő 

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagy Zsolt          képviselő 

Nagyné Szigeti Mária   képviselő 

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

 

 

Nem volt jelen:  Dombi Norbert          képviselő  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

   

 

Meghívottak közül megjelent:  

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető 

Kiss Mária könyvvizsgáló 

 

(az 1. napirendi ponthoz) 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója  

 

(a 10. és 11. napirendi ponthoz) 

 

Demény Zoltán közlekedési szakértő 

 

(a 4. napirendi ponthoz) 

 

Lujber Tibor Polgárőrség vezetője 

 

(a 2. és 3. napirendi ponthoz) 

 

dr. Linczmayer László rendőr alezredes, kapitányságvezető 
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Agócs András közterület-felügyelő 

Harcos Richárd közterület-felügyelő 

 

(a 2. napirendi ponthoz) 

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 5 fő képviselő és a polgármester, összesen 6 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Dombi Norbert képviselőtársunk jelezte távollétét. Napirend előtt senki nem 

kért szót. Felsorolom a javasolt napirendet (felolvassa a meghívóban szereplő napirendi 

javaslatot). Kaptunk sürgősséggel egy önálló indítványt önkormányzati lakás bérlésére 

vonatkozóan. A napirenddel kapcsolatban van-e valakinek észrevétele?  

 

Molnár Gyula László képviselő: A temetőkerítés építését miért nem tudjuk nyilvánosan 

tárgyalni?  

 

Horváth Éva polgármester: Pontosan ráírtuk, hogy miért. Árajánlatot nem kívánjuk 

nyilvánosságra hozni. Attól függ, hogy a Képviselő-testület hogy dönt. Gazdasági érdek. 

Szavazunk róla.  

Aki elfogadja az „Önkormányzati lakás bérlésére vonatkozó kérelem” tárgyú előterjesztés zárt 

ülésen történő napirendre vételét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

153/2022.(V.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Önkormányzati 

lakás bérlésére vonatkozó kérelem” tárgyú, 92/2022. számú előterjesztés 

zárt ülésen történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a „Temetőkerítés építés 2.” tárgyú előterjesztés zárt 

ülésen történő napirendre vételét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen és 3 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

154/2022.(V.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Horváth Éva polgármester javaslatát, mely szerint a 
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„Temetőkerítés építés 2.” tárgyú, 81/2022. számú előterjesztést zárt ülésen 

tárgyalja a Képviselő-testület.  

 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A temetős anyagot nem szignóztam le. Az sincs odaírva, 

hogy törvényességi észrevételem nincs. Nagyon sok dolgom volt és úgy egyeztem meg 

polgármester asszonnyal, hogy van törvényességi észrevételem, amit zárt ülés keretében 

kívánok elmondani. A beruházási rendelettel kapcsolatos. Nagyon szépen kérem, hogy ezt a 

szavazást gondolja át mindenki és legyetek kedvesek zárt ülés keretében felvenni a napirendre.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a „Temetőkerítés építés 2.” tárgyú előterjesztés zárt 

ülésen történő napirendre vételével, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 2 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

155/2022.(V.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Temetőkerítés 

építés 2.” tárgyú, 81/2022. számú előterjesztés zárt ülésen történő 

tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 2 nem szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Az Önkormányzat 2021. évi zárszámadási rendelete és maradvány jóváhagyása (85/2022.) 

2.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (77/2022.) 

3.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

4.) Beszámoló a település közrendjéről és közbiztonságáról (87/2022.) 

5.) Polgárőrség támogatása (75/2022.) 

6.) Közlekedési koncepció felülvizsgálata (79/2022.)  

7.) 2021. évi ellenőrzési jelentés (89/2022.) 

8.) Átfogó értékelés az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 2021. évi 

ellátásáról (80/2022.) 

9.) Pikk’21. Alapítvány pályázatának elbírálása a hiánypótlás után (76/2022.) 

10.) Közösségi Ház és Könyvtár nyári nyitvatartása (83/2022.) 

11.) Közösségi Ház és Könyvtár státuszbővítés (84/2022.) 

12.) Beszámoló a 2021. évi adóztatásról és az adóbevételek alakulásáról (88/2022.) 

13.) Berhidai út 64. 2/5. szám alatti lakás felújítása (82/2022.) 

14.) Csónakázás (74/2022.) 
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Önálló indítvány: 

 

15.) Nagy Zsolt képviselő részéről: Jubileumi naptár kiadása (91/2022.) 

 

Tájékoztató: 

 

1.) Tájékoztató a 2022. évi beruházásokról, felújításokról (90/2022.) 

2.) Péti Sütigyár Kft. levele (86/2022.) 

 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

Horváth Éva polgármester: Vendégeink vannak negyed öttől, aminek a témája zárt ülés 

keretében tárgyalandó, ezért javaslom, hogy zárt ülés keretében folytassuk tovább a munkát. 

Aki elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal 16.10 órakor zárt ülésen folytatta 

tovább a munkát.  

 

 

17.55 órakor a Képviselő-testület nyilvános ülésen folytatta tovább a munkát.  

A képviselők létszáma 6 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök minden vendéget. Javaslom, hogy a 

vendégeinket érintő témákkal kezdjük meg a napirendek tárgyalását. Aki elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrend cserét.  

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) Az Önkormányzat 2021. évi zárszámadási rendelete és maradvány jóváhagyása 

(száma: 85/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 
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Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdezem könyvvizsgáló asszonyt, hogy az anyaghoz van-e 

kiegészíteni valója? 

 

Kiss Mária könyvvizsgáló: Az anyaghoz nincs kiegészítené valóm. Annyit szeretnék 

mondani, hogy megköszönöm a pénzügyes, számviteles kollégák munkáját, hogy a munkámat 

én is tudtam végezni. 

 

Horváth Éva polgármester: Más kérdés, kiegészítés? Nem volt. 

Aki elfogadja a határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

159/2022.(V.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

önkormányzat 2021. évi maradványát az alábbiak szerint állapítja meg és 

hagyja jóvá: 

 

Alaptevékenység maradványa:                                1 102 119 ezer Ft 

 

Kötelezettséggel terhelt maradvány:                          103 302 ezer Ft 

 

Alaptevékenység szabad maradványa:                       998 817 ezer Ft 

    

Normatíva visszafizetés:                                                   7 398 ezer Ft 

 

Maradvány összesen:                                                    991 419 ezer Ft     

  

A Képviselő-testület az önkormányzat 2021. évi maradványának 

felhasználásáról a 2022. évi költségvetési rendelet módosításakor dönt.  

 

Határidő: a 2022. évi költségvetés következő módosítása 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A rendelettel kapcsolatosan kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett rendelet-tervezetet, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

5/2022.(V.30.) RENDELETE: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata 2021. évi költségvetésének 

végrehajtásáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

2.) Beszámoló a település közrendjéről és közbiztonságáról (száma: 87/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 4.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm vendégeinket! 

A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdésem a rendőrkapitány felé, hogy van-e kiegészíteni valója? 

 

dr. Linczmayer László rendőr alezredes, kapitányságvezető: Tisztelettel köszöntök 

mindenkit. A 2021-es évben a Várpalotai Rendőrkapitányság komoly kihívásokkal kellett, hogy 

szembenézzen. Ennek ellenére sikerült a szakmai teljesítmény mutatóban a megyében egyetlen 

kapitányságként minden egyes mutatóban az elvárt szintet teljesíteni a kollégáknak. Büszkék 

lehetünk, mert az elmúlt években ez még nem fordult elő. Bízom abban, hogy a jövőben néhány 

alkalommal sikerül ezt a mérföldkövet megugrani. Egyéb kiegészíteni valóm nincs. 

Elmondanám, hogy a rendőrségi beszámoló nagyon kötött formátumú. Mindent nem is tudtam 

hozni. Ami benne van, az egységes a rendőrségen belül. Ha kérdés van vagy bármi, akkor 

nagyon szívesen válaszolok. 

 

Horváth Éva polgármester: Polgárőrség részéről hozzászólás?  

 

Lujber Tibor Polgárőrség vezetője: Nincs, köszönöm. 

 

Horváth Éva polgármester: Közterületesek? 

 

Agócs András és harcos Richárd közterület-felügyelők: Nincs, köszönjük. 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelt képviselők! A kérdéseket várják vendégeink.   

 

Molnár Gyula László képviselő: Először is szeretném megköszönni a rendőrség munkáját, 

amit a településen végzett az elmúlt esztendőben. Az anyagból kiderül, hogy a bűnelkövetések 

száma valamelyest csökkent a tavalyelőttihez képest. Ez jó dolog. Amit én érzékelek a 

településen, hogy a kiskertekben ingázókkal elég sok probléma van, főleg azokkal, akik nem 

állandó lakosok a településen. Ideiglenes szemetelés, bontás, illetve engedély nélküli vezetése 

nem megfelelő járművekkel. Ezen kívül, amit még érzékelek, az a gyorshajtás, főleg a tó 
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környéki parkolóban. Oda kijárnak a fiatalok. Sajnos az Ady Endre utcában is volt időszak, 

amikor versenyeztek.  

Az anyagban szerepel, hogy még több kamerát javasol a kapitány úr. Nekem a kamerával 

Pétfürdőn vannak fenntartásaim. Azt szeretném megkérdezni, hogy a rendőrség által konkrét 

bűncselekményekhez – nem megnevezve azokat – illetve szabálysértéseknél kikért anyagokból 

mennyi volt hasznosítható?  

Nekem az a gyanúm, hogy ez a kamerarendszer annyira nem jól funkcionál, mint ahogy kellene. 

Értelemszerűen én nem fejlesztenék egy olyan kamerarendszert, ami a funkciójának nem felel 

meg, hogy mik az arányszámok?  

 

dr. Linczmayer László rendőr alezredes, kapitányságvezető: Ezt nem tudom megmondani. 

Ez egy viszonylag régi konstrukció. A tapasztalatok azt mutatják, hogy a 

térfigyelőrendszereknek egyrészt visszatartó erejük van, hogy önmagában létező technológia 

rendszer. Viszonylag költségesek, nagyon nehéz komoly adminisztrációs feladatot ró az 

adatvédelmi szabályok betartása mellett a rendszer üzembe helyezése, illetőleg kialakítása. 

Vannak azért a településen olyan településrészek, ahol a kamerával megelőzi, visszatartja adott 

esetben a rongálókat, garázdákat, illetőleg a közterületen nem megfelelő módon viselkedő 

személyeket. Ha ez nem tartja vissza önmagában, akkor büntető eljárásban, ha a felvétel 

minősége megfelelő és kamera és szoftverfüggő, abban az esetben az azonosítást megkönnyíti. 

Itt konkrét helyeket fel kell mérni ahhoz, hogy melyik részét kell fejleszteni. Ami van, azt 

hiszem 6-7 éve üzemel. 

 

Horváth Éva polgármester: Igen.  

 

dr. Linczmayer László rendőr alezredes, kapitányságvezető: Ennyi idő alatt óriásit fejlődött 

a szoftver, illetőleg a technikája a kameráknak. A régi informatikai dologban a 6 éves kamerák 

elavult kategóriájuk és ezeket karban kell tartani. Az, hogy mennyire használható egy felvétel, 

az adott szituáció dönti el. Ha ruházatban azonosítható, akkor 100 %-ig működik a kamera, 

ugyanez éjjel működő kameránál nem alkalmas. Arckép felismerésre, esetleg egyedi 

azonosításra, vagy kamera felfüggesztése, rögzítése, látószöge úgy alakul, akár forgalmi 

rendszám azonosításra vagy pedig támpontot ad, hogy elindulhassunk. Azt gondolom, hogy ez 

a jövő, mind közterület biztonság, mind pedig közlekedésben.  

A közlekedésben egy jól funkcionáló, megfelelő minőségű képet rögzítő, archiváló, 

dokumentáló eszköz közterületen elhelyezve komoly visszatartó erő tud lenni.  

Az, hogy ebből mekkora az arányszám az adott helyzet, bűncselekmény vagy cselekmény 

módja határozza meg. Valamit ér. Ezek a technikai berendezések legtöbb esetben a 

felhasználhatóságot, a karbantartás hiánya, a koszos lencse, a pókhálók akadályozzák. A 

funkcióját el tudja látni, de a fenntartása, karbantartás nem olcsó dolog. A beruházás töredéke 

a fenntartásának. Nyilván kamerák között óriási különbség van. Ez szakember kérdése.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Van-e olyan lehetőség, hogy együttműködve a rendőrséggel 

az általuk meghatározott kamerát vásárolná meg az önkormányzat, és azt nem mi figyelnénk, 

hanem a rendőrség figyelné mondjuk kimondottan problémásabb helyeken? 

 

dr. Linczmayer László rendőr alezredes, kapitányságvezető: Vannak kapitányságok, ahová 

belövik az információt átjátszókon. Ezt megint szakemberrel kell felméretni, a 

terepviszonyokat, hogy képes-e rá. A Várpalotai Rendőrkapitányság adatvédelmi szempontból 

nem igazán alkalmas erre. A főkapitányság több területén működnek külső kamerák, amiket a 

központba lőnek be. Egyeztetni kell, mert nem tudom a megyei szerver jelenlegi leterheltségét.  
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Horváth Éva polgármester: Amikor anno tizenvalahány évvel ezelőtt felmerült ennek a 

térfigyelőrendszernek a gondolata, akkor úgy volt, hogy Palotával közösen csináljuk és a 

Várpalotai Rendőrkapitányság is beleszáll ebbe a dologba. Sőt még a helyiséget is a Tési 

dombon adta volna neki. Ez megbukott, és a rendőrség szépen kihátrált ebből az egészből, hogy 

ő ugyan egy fillérrel nem járul hozzá és nem is száll bele. Így csináltuk meg saját erőből. Azt a 

jogot és a kötelező együttműködési megállapodást a rendőrséggel, hogy szükség esetén a 

felvételeket a rendelkezésre bocsátjuk. Az erkölcsi támogatáson kívül semmi más támogatást 

nem kaptunk. További kérdés? 

 

dr. Linczmayer László rendőr alezredes, kapitányságvezető: 2014-ben Balatonfüreden egy 

teljesen új kamerarendszer létrehozásában volt szerencsém közreműködni. A mai napig 

működő rendszerről beszélünk, folyamatosan fejlesztik. Az akkori adatvédelmi jogszabályok 

lehetővé tették, nagyon komoly procedúra, engedélyezési eljárás, meg az objektum mérete, az 

adott helyiség elhelyezkedése lehetővé tette. Arra mondtam, hogy a palotai objektum a jelenlegi 

követelményeknek, – hogy el lehessen helyezni, figyelni, mennyi időközönként, vagy állandó 

figyelés – nem felel meg. Ezért van a Megyei Főkapitányságon egy ilyen központi szerver, ami 

ezeket a kamerafelvételeket kezeli. Ott 24 órás szolgálat, folyamatos felügyelet van. 

 

Béni Norbert képviselő: A Polgárőrségtől szeretném kérdezni, hogy ez a kamerarendszer 

figyelés hozott bármilyen pozitívumot, annak ellenére, hogy itt a közterület-felügyelők leírják, 

hogy az esetek többségében a kamerarendszer minősége miatt a felvételek nem voltak 

értékelhetőek. A múltkor is a kirakott, lebontott hűtőszekrények esetén össz-vissz egy autó 

színét tudták megállapítani a közterületesek, meg hogy volt rajta egy utánfutó. A 

kamerarendszer figyelése alatt sikerült az elmúlt egy évben bármi konkrét dolgot megelőzni, 

vagy megakadályozni? 

 

Lujber Tibor Polgárőrség vezetője: Az sikerült, hogy a benzin tolvajok elfogásában a 

kamerarendszer igen nagy segítséget nyújtott. Sikeresen meg tudták fogni az elkövetőket. 

Ugyanez, amikor a pékség előtt öten, hatan megtámadtak egy fiatalembert, azt is lejátszás után 

be tudták azonosítani, hogy kik voltak az elkövetők.  

 

Horváth Éva polgármester: Meg az eltűnt néni. 

 

Lujber Tibor Polgárőrség vezetője: Igen. Először úgy volt, hogy Pétre jön a hölgy és 

végignéztük. Öskün találtuk meg. A kamerarendszer alapján tudtuk megnézni, hogy merre 

ment. Vannak pozitívumai is.  

Kérdezték a kapitány úrtól, hogy a kamera mennyire hatásos. Eleve, ha fel van szerelve, az 

elriasztó. Az is hat, hogyha látják hogy van kamera, akkor nem történik olyan esemény. Járok 

minden hónap utolsó csütörtökén Palotára a Kapitányságra beszámolóra. Nagyon jó dolog az, 

hogy Pétfürdőn elég kevés bűncselekmény van. Mondhatnám, hogy bűncselekmény nem is 

nagyon van. Berhidán elég sok van, Öskün és Ősiben is van, de Pétfürdőről pozitívan 

nyilatkoztak.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A Polgárőrség vezetőjéhez lenne kettő kérdésem lenne. 

Főleg az Interneten volt látható, hogy sokan kiléptek a Polgárőrségből. Az emberek kíváncsiak, 

hogy van-e megfelelő létszám, el tudjátok-e látni a feladatokat?  

A másik, hogy volt egy váltó probléma az ajándékba kapott autóval. Úgy sikerült megszereltetni 

a váltót, ami nem volt két forint, hogy még jótállásos volt az autó. Arra legközelebb figyeljetek 

oda, hogy ilyet ne csináljatok, mert sok pénz. 
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Lujber Tibor Polgárőrség vezetője: Az utóbbira gyorsan válaszolok, hogy nem volt már 

szavatossága. Az öt év lejárt. 2016. május 25-én vettük az autót, és decemberben történt az 

esemény. Leírta a szerelő is az eseményt, hogy mitől volt, hogyan volt, mi ebben nem voltunk 

ludasak. Végig nézték a szerelés előtt az olaj csöpögést, és azt mondták, hogy nem a mi hibánk, 

a 2 liter olaj helyett 1,5 liter olaj volt az autóban. Ez nem egy egyedi eset volt, mert Palotán a 

Bosch szerviz vezetője pont ott volt a Simonéknál és meglátta a sebváltót és mondta, hogy ez 

Dacia. Mondja, hogy volt benne fél liter olaj, mire a Peti mondta, hogy nem, ebben 2 dl olaj 

nem volt. Három esemény történt ezzel kapcsolatosan. Rákérdeztünk, hogy lehet-e valamit 

lépni ebben az ügyben, de Palotán aki az első volt, az lépett, falakba ütközött és semmi nem lett 

belőle, mivel a szavatossága lejárt. Nem a mi hibánk volt.  

Az első kérdésre a válasz, hogy a tavalyi évben volt egy kis probléma a Polgárőrségen belül, de 

jelen pillanatban 16 fővel rendelkezünk. A 19 főből most 16 fő látja el a szolgálatot és semmi 

gond, probléma nincs.  

 

Horváth Éva polgármester: További kérdés? Nem volt. 

Aki elfogadja a határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

160/2022.(V.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a település 

közrendjéről és közbiztonságáról szóló beszámoló keretében a 

Várpalotai Rendőrkapitányság, Pétfürdő Polgárőrsége, valamint a 

Pétfürdői Polgármesteri Hivatal közterület-felügyelőinek beszámolóját a 

2021. évi tevékenységükről elfogadja. 

 

 

3.) Polgárőrség támogatása (száma: 75/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 5.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Képviselőket kérdezem, hogy van-e valakinek kérdése, 

véleménye? Nem volt. 

Aki elfogadja a határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

161/2022.(V.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdő 

Polgárőrségével kötött Együttműködési Megállapodás keretében a 

Polgárőrség részére 650.000,- Ft, 2023. május 15-ig felhasználható 

támogatást biztosít működésre és 1.000.000.- Ft, 2023. május 15-ig 
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felhasználható támogatást biztosít a térfigyelő kamerarendszer 

figyelőszolgálatában való részvételért.  

A támogatás fedezete az Önkormányzat 2022. évi költségvetésében az 

átadott pénzeszközök feladaton előirányzott összeg. 

 

Egyidejűleg a Képviselő-testület megállapítja, hogy a 2021. évben nyújtott 

támogatásokkal kapcsolatos elszámolási kötelezettségének a Polgárőrség 

eleget tett. 

 

Felhatalmazza a polgármestert a határozat mellékletét képező támogatási 

szerződést megkötésére. 

 

Határidő a szerződés megkötésére: 2022. június 15. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

          

4.) Közlekedési koncepció felülvizsgálata (száma: 79/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 6.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm vendégünket! 

A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Temető út - Ösküi utca közötti Akácfa 

utcánál a megállni tilos tábláról kerüljön le az 1 óra kiegészítő tábla. 

A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 nem mellett elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, 

hogy a Temető út- Ösküi utca közötti Akácfa utcára és az Ifjúság útjára kerüljön ki a 20 km/h 

forgalomkorlátozó tábla. 

A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 nem mellett elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, 

hogy a Temető út - Ösküi utca közötti Akácfa utcánál a fekvőrendőr forgalom lassító 

kihelyezését támogassa. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 

Temető utca és Ifjúság útja közötti egyirányú szakasz megfordítását. 

A Bizottság 3 igen szavazattal, 2 nem mellett elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, 

hogy Temető út - Ösküi utca közötti Akácfa utca egyirányú legyen. 

A Bizottság 3 igen szavazattal, 2 nem mellett elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, 

hogy az Ifjúság útja a szakértő által javasoltan egyirányú legyen. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 

régi Rózsa Ferenc szállónál (Fazekas utca-Berhidai út találkozásánál) lévő zebránál gyalogos 

lámpás irányítás legyen. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot a 

kiegészítésekkel. 

A Bizottság részéről az egyirányúsítások voltak az érdekesek. Voltunk kint az Akácfa utca – 

Ifjúság útjánál és a lakók egyáltalán nem szeretnék hogy ez a rész egyirányúsítva legyen. Az 

összes többi javaslatot ott fogalmazták meg nekünk. Ott beszéltük meg velük a fekvőrendőrt, 
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20 kilométeres táblát és az eddig felsoroltak legyenek. Az egyirányúsítást egységesen 

elutasította mindenki.  

 

Horváth Éva polgármester: Mint képviselő javaslod? 

 

Béni Norbert képviselő: Igen.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Annyit még beszéltünk a Településfejlesztési Bizottság 

ülésén, hogy a fekvőrendőrnél milyen típusú legyen kirakva. Két dolgot figyelembe kellene 

venni. Az egyik, mivel elég közel lesznek a lakóépületekhez, ha van olyan, ami nem olyan 

hangos.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez már a végrehajtás kérdése, nem koncepció.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Akkor is elmondom a szakértő úrnak, mert ő fogja ezt átírni.  

A másik kérdés a vízelvezetés.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez a kivitelezés része. Más javaslat?  

Ezzel kapcsolatban mi a véleménye szakértő úrnak? 

 

Demény Zoltán közlekedési szakértő: Az egész probléma a parkolásokból, megállásokból 

fakadó közlekedési szituáció volt. Ebből indultunk ki. A parkolással és egyéb dolgokkal 

akadályozza a lakókat, ebben aztán ahogy az anyagban haladtunk előre, meg többször 

találkoztunk, ezzel a kiegészítő táblával viszonylag konszolidálódott a helyzet. Úgy szűrtem le, 

hogy valamilyen szinten oldotta a problémát. Azt gondolom, hogy így is tud működni, úgyis 

tud. Ha nagyon nagy az ellenállás, akkor nem szívesen használják, akár nem is úgy használják. 

Ebben nem tudok állást foglalni, hogy melyiket válasszák. A legutóbbi találkozásnál az volt, 

hogy már nem olyan nagy a probléma az Akácfa utcában, mint előtte volt. Így lehet, hogy 

érdemes meghagyni az eredeti állapotot.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért az eredeti javaslattal, hogy az Akácfa utcának a 

Temető út - Ösküi utca közötti szakasza egyirányú legyen, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 1 igen, 4 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

162/2022.(V.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Településfejlesztési Bizottság javaslatát, mely szerint a 

Közlekedési koncepcióban jelenjen meg az Akácfa utca - Temető út-Ösküi 

utca közötti szakaszának - egyirányúsítása.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy az Ifjúság útja egyirányú legyen, kérem 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 nem, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

163/2022.(V.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Településfejlesztési Bizottság javaslatát, mely szerint a 

Közlekedési koncepcióban jelenjen meg az Ifjúság útja – szakértő által 

javasolt – egyirányúsítása.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottság javasolja, hogy az Akácfa utcában a megállni tilos tábla 

alatti 1 órás kiegészítő táblát vegyük le. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a Településfejlesztési 

Bizottság javaslatát, mely szerint a Temető út - Ösküi utca közötti Akácfa utcánál a 

megállni tilos tábláról kerüljön le az 1 óra kiegészítő tábla. 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottság javasolja, hogy a Temető út- Ösküi utca közötti 

Akácfa utcára kerüljön ki a 20 km/h forgalomkorlátozó tábla. 

 

Nagy Zsolt képviselő: A lakó- pihenő övezet tábla 25 km/h sebességkorlátozás? 

 

Demény Zoltán közlekedési szakértő: 20-as. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Pluszban még mit ír? 

 

Demény Zoltán közlekedési szakértő: Hogy a burkolaton gyalogos közlekedés várható. 

 

Horváth Éva polgármester: A lakó- pihenő övezetben csak célforgalom lehet, szerintem. 

Átmenő forgalom nem lehet.  

 

Béni Norbert képviselő: Átmenő forgalom nincs.  

Felmerült, hogy ott nem állhatnak meg, csak kijelölt parkolóhelyen, ha ez lakó- pihenő övezet.  

 

Demény Zoltán közlekedési szakértő: Ezt meg fogom nézni. 

 

Horváth Éva polgármester: Miért nem elég a 20 kilométeres korlátozás? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Mert azzal csak egy dolgot korlátozol. Most hangzott el, hogy a lakó- 

pihenő övezetnél arra hívja még fel pluszban a figyelmet, hogy ezen felül gyalogossal 

találkozhatsz az úton, nemcsak a járdán. Az Akácfa utcában csak az egyik oldalon van járda.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy az Akácfa utca ezen szakaszán (a 

Temető és Ösküi út között) a lakó- pihenő övezet tábla kitétele megtörténjen, amennyiben ez 

lehetséges. 

 

Demény Zoltán közlekedési szakértő: Felolvasom. A lakó- pihenő övezetben megengedett 

maximális sebesség 20 km/h, egyenrangúak az útkereszteződések, jobbkéz szabály érvényes, 
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nem lehetséges az átmenő forgalom, és maximum 3,5 tonnás járművek hajthatnak be. Az 

úttesten gyalogosok is közlekedhetnek. Parkolásról nincs szó.  

 

Béni Norbert képviselő: A 3,5 tonna miatt már nem is jó.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor visszatérünk a 20 km/h javaslatra. A Bizottság javaslata, 

hogy a Temető út- Ösküi utca közötti Akácfa utcára és az Ifjúság útjára kerüljön ki a 20 km/h 

forgalomkorlátozó tábla. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta a 

Településfejlesztési Bizottság javaslatát, mely szerint a Temető út - Ösküi utca közötti 

Akácfa utcára és az Ifjúság útjára kerüljön ki a 20 km/h forgalomkorlátozó tábla. 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottság javasolja, hogy az Akácfa utcánál a 

forgalomlassításra fekvőrendőr megoldás kerüljön majd kivitelezésre. Aki ezzel egyetért, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 2 nem szavazattal elfogadta a Településfejlesztési Bizottság 

javaslatát, mely szerint az Akácfa utca Temető út - Ösküi utca közötti szakaszán 

forgalomcsillapító küszöböt telepít. 

 

Demény Zoltán közlekedési szakértő: Ehhez jelzőtábla is tartozik. Ezt KRESZ táblával is 

külön jelezni kell.  

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottság javasolja a Temető utca és Ifjúság útja közötti 

egyirányú szakasz megfordítását. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a Településfejlesztési 

Bizottság javaslatát, mely szerint a Temető utca és Ifjúság útja közötti egyirányú szakasz 

megfordításra kerüljön. 

 

Horváth Éva polgármester: Javasolja, hogy a régi Rózsa Ferenc szállónál (Fazekas utca - 

Berhidai út találkozásánál) lévő zebránál gyalogos lámpás irányítás legyen. Ez a 

nyomógombos. 

 

Demény Zoltán közlekedési szakértő: Ez egy forgalomirányító közlekedési lámpa lenne? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 2 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

164/2022.(V.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Településfejlesztési Bizottság javaslatát, mely szerint a 

Közlekedési koncepcióban jelenjen meg, hogy a Fazekas M. utca - 

Berhidai út kereszteződése után lévő gyalogos- átkelőhelynél 
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gyalogosok által nyomógombbal vezérelhető jelzőlámpás irányítás 

legyen. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Ennyi volt a bizottsági. Más javaslat? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A Hősök terére tervezett Szabadtéri felé elterelő rövid 

szakasz teljesen felesleges dolog. Nem hallottam róla, hogy ott baleset történt volna. Aki tudja, 

hogy felfelé menőnek félre kell állni az félreáll. Ha már annyira fent van, hogy nem tud 

félreállni, akkor a lefele jövő elsőbbséget ad neki. Ezt nem kellene így megkavarni, csak azért, 

hogy kirakjunk táblát a felfelé menőnek, akinek amúgy is félre kell állnia. Belátható felfelé. A 

gesztenyefák egy bizonyos magasságban lombosodnak. Én még fel tudok menni ezen az íven, 

akkor minek kanyarodjak erre-arra-amarra? Ez eddig nem volt probléma.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem így van. Ha nem kanyarodsz le a Szabadtéri felé, 

akkor nem látod be, hogy onnan elindult egy autó. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Hogy a csudába ne látnám be! 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Arra nem látod be, mert lomb van.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nincs lomb.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kikanyarodsz a Szabadtéri felé, akkor már az egyenes 

szakaszt belátod.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nem tudsz a fák között 60-nal menni. Amúgy is 20-as tábla 

van.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem az a probléma, a beláthatóság. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ha hússzal mész, bármit is belátsz.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem a sebességtől függ a beláthatóság.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem érzem ekkora problémának, hogy itt terelést kellene csinálni. Pont 

erre reagálva, amit most a Marcsi mondott, hogy ott elsőbbséget szabályozó táblák vannak, 

viszont ezek a táblák eléggé kopottak. Ezzel kapcsolatban mondom, hogy nézzük meg a 

táblákat és ahol kopottak, ki kellene cserélni.  

 

Horváth Éva polgármester: A szakértői véleményben lesz egy kiegészítés ezzel kapcsolatban.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Szeretném, ha visszatérnénk az előző forgalomkorlátozó 

jelzőrendszerre az iskolánál. Szeretnék új szavazást kérni. Azért azt mérlegeljék a 

képviselőtársak, hogy ott gyerekek mennek át. Felújított útszakasz van és a másik felét az útnak 

fel fogják újítani, a kamionok sebessége növekedni fog. Jelenleg is problémát okoz, nagyon sok 

szülő jelezte, hogy nehezen mennek át a gyerekek, félnek. Egyetlenegy szavazaton múlott, hogy 

ez benne legyen a koncepcióban. Kérném azt, hogy szavazzunk róla újra.  
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A másik dolog, hogy megkérdezném a nemmel szavazókat, hogy hány aláírást hozzak be a 

végleges tárgyalásához a koncepciónak, ami meg fogja őket győzni, hogy szükség van erre a 

forgalomkorlátozó jelzőlámpára? Be fogom hozni.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Én voltam az egyik, aki nemmel szavazott és nem véletlenül. Ezt tartom. 

Akárhány aláírást hoznak be, akkor is. Inkább figyelemfelkeltő jelzéseket tennék a gyalogátkelő 

elé akármilyen formában, minthogy megállítsuk az említett kamionforgalmat. A gyerekek nagy 

része nem ott megy át az úton, hanem az iskola előtt.  

 

Béni Norbert képviselő: Így indult körülbelül a Településfejlesztési Bizottság ülésén is ez a 

téma. Hoztunk rá példát, Palotán a sportcsarnoknál működik és a régi 8-as forgalmát állítják 

meg. Nyomógombos, és csak akkor vált át, ha megnyomják. Egy baleset után került oda az a 

lámpa.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Kérnék új szavazást. 

 

Nagy Zsolt képviselő: A kettő nem ugyanaz a forgalmi helyzet.  

 

Horváth Éva polgármester: Újra megszavaztatom. Aki egyetért azzal, hogy legyen ez a 

lámpás irányítás, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 2 nem szavazattal elfogadta a Településfejlesztési Bizottság 

javaslatát, mely szerint a régi Rózsa Ferenc szállónál (Fazekas utca - Berhidai út 

találkozásánál) lévő gyalogos átkelőhelynél gyalogos lámpás irányítás kerüljön 

elhelyezésre. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Ha oda lámpát helyeztek el, akkor a Fazekast is szabályozni kell.  

 

Béni Norbert képviselő: Palotán sincsen. Ott van 3-5 méterre a kereszteződés.  

 

Horváth Éva polgármester: Térjünk vissza a Hősök terére. Aki egyetért az anyagban lévő 

Hősök tere elterelő egyirányú szakasz kialakításával, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

165/2022.(V.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el, hogy a Közlekedési koncepcióban jelenjen meg a Hősök terére 

bemenő forgalomnak a Szabadtéri Büfé előtti szakaszra (szerviz út) 

terelése, továbbá a Büfé előtti szakaszok (két csatlakozás közötti és a 

szervízút) egyirányúsítása.  

 

Horváth Éva polgármester: Más javaslat? 
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Béni Norbert képviselő: Kérdésem, hogy az Akácfa utcában felmerült a kapubejárók védelme, 

hogy be tudjanak rá fordulni. Az valami úton-módon megoldható? A parkoló autók miatt a 

családi házasok néha nehezen tudnak ráfordulni a kapujukra. 

 

Demény Zoltán közlekedési szakértő: Útburkolati jellel kell jelölni azt a helyet, ahol nem 

lehet megállni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Felmerült még egy kérdés, hogy azoknak, akiknek saját 

kapubejárójuk van, és egy autóval ott parkol. Lehet azt szabályozni, hogy a saját háza előtt csak 

ő parkolhat, és ha nincs ott, akkor zárószerkezetet felnyitja, hogy más ne álljon oda? Van erre 

lehetőség a jog szerint? 

 

Demény Zoltán közlekedési szakértő: Közúti forgalmon belül nincs erre lehetőség. 

 

Horváth Éva polgármester: Az forgalmi sáv, amit nem akadályozhatsz. Más? Nem volt.  

Aki elfogadja a határozati javaslatot az elfogadott módosításokkal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

166/2022.(V.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

Jegyzőt és a Településfejlesztési Bizottságot, hogy Pétfürdő Nagyközség 

Közlekedési Koncepciójának felülvizsgálatához készült műszaki 

dokumentáció, valamint az azt módosító alábbi javaslatok 

 

a) a Temető út - Ösküi utca közötti Akácfa utcánál a megállni tilos 

tábláról kerüljön le az 1 óra kiegészítő tábla, 

b) a Temető út - Ösküi utca közötti Akácfa utcára és az Ifjúság útjára 

kerüljön ki a 20 km/h forgalomkorlátozó tábla, 

c) az Akácfa utca Temető út - Ösküi utca közötti szakaszán 

forgalomcsillapító küszöb telepítése, 

d) a Temető utca és Ifjúság útja közötti egyirányú szakasz megfordítása, 

e) a régi Rózsa Ferenc szállónál (Fazekas utca - Berhidai út 

találkozásánál) lévő gyalogos átkelőhelynél gyalogos lámpás irányítás 

elhelyezése 

 

figyelembevételével készítse el a település közlekedési koncepcióját. 

 

Határidő: 2022. szeptember havi képviselő-testületi ülés 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző és 

              Béni Norbert bizottsági elnök 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Azt nem értem, hogy miért kell még egy ülés, 

megszavaztunk mindent. 
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Horváth Éva polgármester: Ez a koncepció felülvizsgálata volt, jegyző asszony összefésüli.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Össze kell hozni a koncepciót, mert ez nem egy koncepció. 

Júniusra nem tudjuk megcsinálni, a következő testületi ülés meg szeptemberben lesz.  

 

Horváth Éva polgármester: Nagyon szépen köszönjük a jelenlétet.  

Nincs több vendégünk, így visszaugrunk. 

 

 

5.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 77/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 2.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés van-e? Nem volt. 

Aki elfogadja a határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

167/2022.(V.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

a) 235/2020.(IX.24.), 76/2022.(II.10.), 102/2022.(III.31.), 

109/2022.(III.31.), 111/2022.(III.31.), 112/2022.(III.31.), 

132/2022.(IV.28.), 133/2022.(IV.28.), 134/2022.(IV.28.), 

135/2022.(IV.28.), 136/2022.(IV.28.), 138/2022.(IV.28.), 

139/2022.(IV.28.), 141/2022.(IV.28.), 142/2022.(IV.28.), 

149/2022.(IV.28.),  

 

b) a 151/2022.(IV.28.) számú határozat végrehajtásának 

határidejét 2022. június 30-ára módosítja. 

 

 



18 

 

6.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 3.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Az április végi testületi ülés óta történteket mondom el.  

A Magyar Falu Programról annyi tudok mondani, hogy megkaptuk a beadott orvosi rendelő 

pályázattal kapcsolatban az eredményt. Egyelőre nem nyertünk, tartaléklistán vagyunk. A 

gyermekorvosi rendelő homlokzati nyílászáróira adtunk be pályázatot.  

Május 9-én kaptunk egy ellenőrzést a Miniszterelnökségtől az elnyert és elszámolt pályázattal 

kapcsolatban. Négy pályázatunkat ellenőrizték. Ez a 2019-es óvoda udvari játszóeszközök, 

2020-as orvosi rendelőben történt beruházás, ami a teraszburkolat volt, illetve a védőnőknél a 

homlokzati nyílászáró csere. Ellenőrizték a 2021-ben megvalósított PMTE útépítés, valamint a 

tavaly elkészült temető kapu dokumentációját. A bekért dokumentumokat május 11-én 

elküldtem. Megköszönték, mondták, hogy minden megvan. Még nem tudom, hogy le van-e 

zárva, nem kaptunk észrevételt.  

Május 17-én a Közösségi Ház központi fűtés elszámolását végül sikerült összeraktunk. Ez volt 

az a tavalyi beruházás, amire pályáztunk a Magyar Falu Programban és a nyár folyamán el is 

készült a központi fűtés felújítás. December 22-én derült ki, hogy mégiscsak nyertünk. Bőven 

készen volt a beruházás, amikor megnyertük a pályázatot és meg is kaptuk a pénzt. Az, hogy 

az elszámolással miért csúsztunk ennyit, nyilván észrevételezni fogják, amit meg is kell 

magyarázni. Egyrészt azért, mert nem volt nyertes pályázat, ezért egy csomó olyan dolgot nem 

csináltunk meg, amit a pályázat előírt, a kitáblázás, a nyilvánosság, a honlapra felvitel. Ezt 

utólag kellett pótolni. Van egy sajnálatos esemény, hogy a tervező, aki egyben a műszaki 

ellenőr is volt, a műszaki átadás után pár nappal meghalt. Úgy kellett lepapírozni ezeket a 

dokumentációkat, mintha semmi sem történt volna. Le volt papírozva, na de nem a pályázati 

elszámolás előírásainak megfelelően. Nincsen semmi gond. 

Május 3-án a Telekom kért egy egyeztetést, az optikai hálózatot akarják kiépíteni Pétfürdőn. 

Ezt egyeztettük, hogy mit hova lehet lerakni. Földkábel és légkábel lerakását beszéltük át a 

burkolat bontások miatt. Ennek a folytatása május 30-án lesz, amikor a nyomvonal tervet 

hozzák terveztetésre.   

Szintén május 3-án Veszprémben megvolt az állománygyűlés a Katasztrófavédelemnél, az 

önkormányzatot Miskolczi Ferenc alpolgármester úr képviselte. Itt került átadásra az év 

tűzoltója kitüntetés, amit a Képviselő-testület megítélt Virág Gábor úrnak, valamint itt derült ki 

az, hogy a Pétfürdői Tűzoltóparancsnokság az Év Veszprém Megye Tűzoltóparancsnoksága 

címet kapta.  

Május első hetében az iskolának egy jubileumi hete volt. 100 éves Péten az oktatás, 90 éves az 

iskola, 25 éve felvette fel Horváth István nevét. Nagyon szép rendezvényt szerveztek az 

iskolában a pedagógusok, a vezetés és a gyerekek. 5-én volt a koszorúzás. Az önkormányzatot 

Norbi és Gyula képviselte, és utána megtartották azt a gálát, – amit én évek óta hiányoltam – a 

Közösségi Házban. Nagyon szép programsorozatot állítottak össze, gratulálunk nekik. Az 

iskola vezetése küldött a képviselőknek egy oklevelet, amin az van, hogy Pétfürdő Nagyközség 

Képviselő-testület részére a pétfürdői oktatás 100, Horváth István Általános Iskola 90, 

névadásának 25. évfordulója alkalmából rendezett jubileumi hét előkészületeiben, 

lebonyolításában nyújtott támogatásért. Köszönjük szépen.   

Május 10-én meglátogatott a Hexum Tartálypark Zrt., a Hexum Petrotár Kft. és az egész 

holding vezető képviselője és tájékoztattak a cég átalakulásáról, a felállásáról. Tárgyalásokat 
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kezdeményeztünk Pétkomm telephely ügyben. Nagy Ottóval felvették a kapcsolatot, mert 

lehetőség nyílik a telephelyen belül. A tárgyalások elindultak. 

Május 19-én a Bakonykarszt Zrt-nek volt közgyűlése. Erre nem tudtuk elmenni. Nem online 

volt, hanem jelenléti. Érdekes témák voltak. A 2021. évi üzleti évnek a zárszámadása volt a 

téma. A tavalyi évet a Bakonykarszt 64.115 millió forint veszteséggel zárta. A rosszban az a jó, 

hogy 126 millió forint veszteség volt előirányozva az üzleti tervben. Ez egyre rosszabb lesz 

sajnos. A 2022. évi üzleti terv volt a másik napirend. Itt már a tervben 454 millió veszteség van 

előirányozva. Ennek egy oka van, hogy a Bakonykarszt bevétele a víz értékesítése és a 

szennyvízkezelés elszámolása, ami évek óta nem változott.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: 2013. óta. A rezsicsökkentés.  

 

Horváth Éva polgármester: Ettől függetlenül meg az összes többi költség nőtt. A nem állami 

tulajdonú víziközmű társaságok nem kapnak állami támogatást. Mindenféle ígérvény van, hogy 

milyen lépések történnek a központ részéről, mert nem a Bakonykarszt az egyedüli, aki ebben 

a cipőben jár. Nem tudnak hova spórolni.  

Május 19-én a település ünnepét megtartottuk. Örülök, hogy viszonylag sokan eljöttek. Azon 

kicsit csodálkoztam, hogy a nézőtéren lévők fele nem tudta mire jön el. Szerepel a gyerek.  

Tegnapelőtt, 24-én megint kooperáció volt a szennyvízteleppel kapcsolatban. Az engedélyezési 

tervek készülnek. A Nitrogén továbbra is elzárkózik a bejárás engedélyezésétől, a gyáron 

keresztül való megközelítéstől. Annyiban módosult ez, hogy engedélyezi, de olyan adatokat 

kell megadni, és most kéri, amikor még a tervezési időszak van, hogy pontosan megadni ki lesz 

az alvállalkozó, mikor milyen autó, milyen teherautó, mit szállítva, hány tonnás, hány ember ül 

rajta, miket visz be. Az egyeztetések tovább folynak.  

A holnapi nap folyamán a KAB busz megint itt lesz a Polgármesteri Hivatalnál.  

Május 20-án az iskola mindkét épületében a konyhában, az étkezőben és a hozzátartozó 

helységekre kaptunk egy NÉBIH ellenőrzést. Minősítették a két konyhát, étkezőt. 80 %-osok 

voltunk, jó minősítést megkaptuk.  

Van egy előzetes tájékoztatóm. Megérkezett az adó visszaigénylés. A cégek elszámolása most 

van folyamatban, május 31-ig kell leadni. Most derült ki, hogy kinek jár iparűzési adóból 

visszaigénylés. Volt nekünk egy 311 millió forintos függő, logó pénzünk, aminek az összegét 

nem építettük be a költségvetésbe. Ennek a visszaigénylése megtörtént, csak sajnos nem 311 

millióval, hanem 395 millióval. Ezzel kapcsolatban egy adóellenőrzést indítványoz jegyző 

asszony egy hozzáértő céggel.  

A kisebb munkákat elmondom. A játszótéri eszközök és bútorok állapotfelmérése megtörtént, 

készen van. A Temető utcából az önkormányzati ingatlanról a hulladék elszállítása megtörtént. 

A Berhidai út 56-ban lévő lakás szennyvízrendszer felújítása megtörtént. A Liszt Ferenc 

lakótelepen a parkolóhelyek átfestése megtörtént. Az Akácfa – Temető utca kereszteződésében 

lévő törött tükör cseréje megtörtént. A Berhidai út 70. melletti óra javítása megtörtént. A 

Berhidai út 52. számú épület előtti karbantartása megtörtént. A gyár alatti kiskertek kaszálása 

megtörtént. A nyárfák műszeres átvizsgálására az ajánlatkérés megtörtént. Az Ifjúság – Akácfa 

utca kereszteződésben a hiányzó forgalomtechnikai tükör pótlására a megrendelés elment.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A mai délelőtt a kijelölt köztéri fák növényvédőszeres 

injektálása megtörtént. 

 

Horváth Éva polgármester: Köszönöm. Kérdés? 
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Molnár Gyula László képviselő: 2024-ben a vízmű 450 milliós mínusz fog tervezni, ez milyen 

szinten érinti Pétfürdőt? 

 

Horváth Éva polgármester: Semmilyen.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Annyira legatyásodik a víziközmű rendszer, hogy a végén 

majd akadályoztatás lehet a szolgáltatásban.  

 

Horváth Éva polgármester: A karbantartási dolgok elmaradnak. 

 

Molnár Gyula László képviselő: A településen lehetnek az ivóvízzel gondok? A szolgáltatás 

minőségével, mennyiségével? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem közvetlen. Ha veszteség van és nincs karbantartás, 

felújítás, akkor előbb-utóbb odavezet.  

 

Béni Norbert képviselő: A Berhidai út 56-nál a szennyvíznél befejeződött minden? 

 

Horváth Éva polgármester: Elvileg igen. A Laci még nem vette át.  

 

 

7.) 2021. évi ellenőrzési jelentés (száma: 89/2022.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. 

Aki elfogadja az előterjesztett 1. számú határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

168/2022.(V.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a jegyző 

által előterjesztett, a belső ellenőr által elkészített 2021. évi összefoglaló 

ellenőrzési jelentést jóváhagyja. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett 2. számú határozati javaslatot, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

169/2022.(V.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri 

a) a polgármestert és a Péti Munkás Testedzők Egyesületének elnökét, 

hogy a „PMTE és Önkormányzat közötti feladat ellátási szerződés 

teljesülésének vizsgálata” tárgyú belső ellenőrzési jelentésben foglalt 

megállapítások figyelembevételével vizsgálják felül a hatályos 

együttműködési megállapodást, 

b) a polgármestert, hogy a felülvizsgálat alapján szükséges módosításokra 

vonatkozó javaslatot terjessze a Képviselő-testület elé, 

c) a Péti Munkás Testedzők Egyesületének elnökét, hogy az 

együttműködési megállapodás II/7. pontja szerinti, 2021. évre vonatkozó 

beszámolóját pótolja. 

 

Határidő: b) pontra: 2022. november havi testületi ülés 

                  c) pontra: 2022. június havi testületi ülés 

Felelős b) pontért: Horváth Éva polgármester 

             c) pontért: PMTE elnöke 

 

 

8.) Átfogó értékelés az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 

2021. évi ellátásáról (száma: 80/2022.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. 

Aki elfogadja a határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

170/2022.(V.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az „Átfogó 

értékelés az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 

2021. évi ellátásáról” című előterjesztést megtárgyalta.  

 

Megállapította, hogy az önkormányzat 2021. évben a gyermekjóléti és 

gyermekvédelmi feladatait a jelentkező problémáknak, a rendelkezésére 

álló lehetőségeinek megfelelő módon ellátta. 

 

 

9.) Pikk’21. Alapítvány pályázatának elbírálása a hiánypótlás után (száma: 76/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 2 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett 

nem javasolja elfogadásra a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az anyaggal kapcsolatban van-e? Minden megtörtént, 

amit a Testület kért. Nem értem. Mi a gond ezzel az alapítvánnyal? Valamit mondjatok, hogy 

miért nem támogatjátok.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az egész alapítvánnyal van gond. Az a gond, hogy olyan 

párhuzamos tevékenységet végez, amit Pétfürdő intézménye, a Gondozási Központtal 

átfedésben van. 

 

Horváth Éva polgármester: Micsoda? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Minden, amit itt felsorol.  

 

Horváth Éva polgármester: Konkrétan micsoda? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Minden.  

 

Horváth Éva polgármester: Mert mentorálnak olyan gyerekeket, akiket felkarolnak, hogy a 

céljaikat elérjék. Ezt a Gondozási Központ nem csinálja.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: De csinálhatja.  

 

Horváth Éva polgármester: A Gondozási Központnak nem az a dolga, hogy tehetséges 

gyereket felkaroljon, mentoráljon és egyengesse az útját egy kis anyagi támogatással.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A Humán Bizottság felkarolja és mentorálja.  
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Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság miért karolná fel? Nem feladata a Humán 

Bizottságnak, hogy mentorálja. Ők ezt felvállalják, mint alapítvány. Mi ezzel a gond? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nekem több problémám van ezzel az alapítvánnyal, 

mindamellett, hogy egy nagyon nemes célt támogatnak. 1: most alakultak. Ahogy megalakultak 

már megérkeztek az önkormányzathoz támogatásért. 2: nem mellesleg beszéltem az alapítókkal 

és az alapítvány létrehozásának célja az volt, hogy Pétfürdőn élő iparosok, kereskedők, 

vállalkozók, akiknek több is van, mint amennyit elhasználnak, egy alapítványon keresztül 

szeretnék támogatni azokat, akiket úgy gondolnak, hogy esetleg rászorulók, mert nincsenek 

olyan szerencsés helyzetben, mint ők. Bennem az vet fel kérdőjelet, hogyha ők létrehozták ezt 

az alapítványt, a támogatóik, a pétfürdői kereskedők, iparosok, vállalkozók, akkor a márciusban 

alakult alapítvány miért érkezett meg máris az év végén a Humán Bizottsághoz és kért 

támogatást olyan célokra, amire a Humán Bizottság is ad pénzt, hogyha arra kérés érkezik. 

Ugyanazt mondom, mint a Feri, hogy a párhuzamosság bennem egy kicsit megkérdőjelezi a 

dolgot, mindamellett, hogy támogatni kívánnak rászorulókat. A jogi hátterét nem tudom, hogy 

mondjuk egy alapítványnak vagy egyesületnek mennyi időt kell az alapítás után dolgozni, vagy 

bármit is tenni, hogy támogatást kérjen.  

 

Horváth Éva polgármester: Nincs meghatározva.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Az 1 %-nál megvan, ott minimum két év. A többinél akkor 

ezek szerint nincsen. Úgy gondolom, hogyha ők azért alakultak, mert van miből és ők szeretnék 

támogatni azokat, akiknek nincs miből, akkor legalább azt az időszakot bekkeljék ki, amíg az 

1 %-ot kérhetik. Akkor azt mondhatják, hogy igen létezünk és tesszük a dolgunkat és miután 

kétéve dolgozunk az ügyért, ezért arra gondolunk, hogy az önkormányzat esetleg tudna-e a mi 

céljainkhoz segítséget nyújtani. Nekem ennyi problémám van.  

 

Béni Norbert képviselő: Feladatonként szavazhatnánk? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen. Három cél van. A karácsonyi adomány vásárlásra 300.000,- 

Ft. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett elfogadta, hogy a PIKK’21. 

Alapítvány 300 ezer forint támogatásban részesüljön, melyet karácsonyi adomány 

vásárlására használhat fel.  

 

Horváth Éva polgármester: Tűzifa vásárlásra 200.000,- Ft. Aki ezzel egyetért, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 1 igen, 2 nem szavazattal és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

171/2022.(V.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Horváth Éva polgármester javaslatát, mely szerint a Pikk’21. 

Péti Iparosok és Kereskedők Közössége az Ifjúság és a Rászorulók 
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Megsegítésére Alapítvány 2022. évben 200.000,- Ft támogatásban 

részesüljön tűzifa vásárlására. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Ifjúság felkarolására (fejlesztő eszközök, illetve szolgáltatások) 

130.000,- Ft. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 1 igen szavazattal és 5 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

172/2022.(V.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Horváth Éva polgármester javaslatát, mely szerint a Pikk’21. 

Péti Iparosok és Kereskedők Közössége az Ifjúság és a Rászorulók 

Megsegítésére Alapítvány 2022. évben 130.000,- Ft támogatásban 

részesüljön ifjúság felkarolására (fejlesztő eszközök, illetve 

szolgáltatások).  

 

 

Horváth Éva polgármester: A határozati javaslatban a 300 ezer forintos támogatás fog 

szerepelni, melyet karácsonyi adomány vásárlására használhat fel. Aki így elfogadja a 

határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

173/2022.(V.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pikk’21. 

Péti Iparosok és Kereskedők Közössége az Ifjúság és a Rászorulók 

Megsegítésére Alapítványt 2022. évben 300.000,- Ft-tal támogatja. 

 

A támogatás karácsonyi adomány vásárlására használható fel.  

 

Támogatás kifizetése:  2022. június 30. 50 % 

    2022. október 15. 50 % 

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa az 

alapítványt, valamint felhatalmazza a Támogatási Szerződés megkötésére. 

 

Határidő: tájékoztatás: 2022. június 10. 

                 szerződéskötés: 2022. június 15. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

19.06 órakor szünet. 
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19.15 órakor folytatódik a nyilvános testületi ülés. A képviselők létszáma 6 fő, a Képviselő-

testület továbbra is határozatképes.  

 

 

10.) Közösségi Ház és Könyvtár nyári nyitvatartása (száma: 83/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. 

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

174/2022.(V.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

intézmény igazgatójának kérelme alapján a Pétfürdői Közösségi Ház és 

Könyvtár (Pétfürdő, Hősök tere 5. sz.) nyári nyitva tartását az alábbiak 

szerint engedélyezi: 

         

2022. június 27-től 2022. augusztus 11-ig 

  a) a Közösségi Ház   

      hétfőtől péntekig        8.00 - 16.00 óra között 

  b) a Könyvtár   

       hétfő - kedd és csütörtök -péntek napokon     

10.00 – 16.00 óra között 

       szerdai napon                                          10.00 -  18.00 óra között 

lesz nyitva. 

  

2022. augusztus 12-től augusztus 22-ig  

a Közösségi Ház és a Könyvtár karbantartási és takarítási munkák 

miatt zárva tart. 

 

A Képviselő-testület tudomásul veszi, hogy a Közösségi Televízió 

műsora 2022. augusztus 1-től 2022. augusztus 19-ig szünetel 

karbantartás és szabadságolás miatt. 

 

A Képviselő-testület felkéri az intézmény vezetőjét, hogy a fentiekről a 

lakosságot a képújság és a Pétfürdői Krónika útján tájékoztassa.  

 

Határidő: 2022. június 10. 

Felelős: Angeli Katalin igazgató 
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11.) Közösségi Ház és Könyvtár státuszbővítés (száma: 84/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. 

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

175/2022.(V.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul a 

Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár napi 6 órás részfoglalkoztatotti 

álláshelyének napi 8 órás teljes munkaidős foglalkoztatásra 

módosításához. Ennek megfelelően az intézmény engedélyezett 11,75 fő 

foglalkoztatotti létszámát 2022. június 1-től 12 főre emeli.  

 

A létszámemelés költsége fedezetének biztosítására a Képviselő-testülete 

a Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár költségvetési előirányzatait az 

alábbiak szerint módosítja az általános tartalék terhére: 

           személyi juttatások   + 537e Ft. 

munkaadókat terhelő járulék +   75e Ft. 

      

Felkéri a Polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Határidő: költségvetési rendelet módosítás 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

12.) Beszámoló a 2021. évi adóztatásról és az adóbevételek alakulásáról  

(száma: 88/2022.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  
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Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal, elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. 

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

176/2022.(V.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2021. évi 

adóztatásról és az adóbevételek alakulásáról szóló jegyzői beszámolót 

elfogadja. 

 

 

13.) Berhidai út 64. 2/5. szám alatti lakás felújítása (száma: 82/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. 

Aki elfogadja a határozati javaslatot, kérem, szavazzon! (Felolvassa a határozati javaslatot.) 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Sok.  

 

Horváth Éva polgármester: Idáig ennyit költöttünk rá, meg kellett csinálni, állítsuk már 

helyre.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ennyiért? 

 

Horváth Éva polgármester: Be kell fejezni. Burkolatcsere, teljes festés. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Melyik bizottság tárgyalta? 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A Településfejlesztési Bizottság miért nem tárgyalta? 

Kellett volna. 

 

Béni Norbert képviselő: A fele készen van, be kellene fejezni, de elfogyott a pénz, amit 

szántunk rá.  
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Horváth Éva polgármester: Lehet, hogy hibát követtem el, de szerintem nem, mert 

beszámoltam róla, hogy hol tartunk. Minden hónapban ott van a beruházási beszámolóban. 

Nem volt rá kérdés. Lehet, hogy most haragudtok rám, de azt mondom, hogy ezt a munkát 

muszáj befejezni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Be volt állítva egy összeg a lakás felújítására, és elfogyott, 

mert a lakás olyan állapotban volt, hogy gyakorlatilag újra kell építeni.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez nem igaz.  

 

Molnár Gyula László képviselő: De igaz. Magas áron lett megvéve, plusz még hozzá kell 

raknunk pénzt. Egy valamit kérek tőled Éva néni, hogy támogatni fogom azzal a feltétellel, 

hogy legközelebb, ha felújítasz, akkor szólsz. Ugyanis elhangzott bizottsági ülésen olyan, hogy 

csak azért újítunk fel egy elektromos rendszert, mert 40 éves. Nagyon sokan laknak Pétfürdőn 

olyan lakásban, ahol 40-50 éves elektromos rendszer van és semmi probléma nincsen vele. 

Azért csak nem újítjuk fel.  

 

Horváth Éva polgármester: Tudomásul vettem, ki fogom kérni a képviselők véleményét.  

 

Béni Norbert képviselő: Megerősítem Molnár Gyulát, hogy itt a felsorolt tételekben 

ablakcsere nincs egyedül, minden más ment kifele. Elektromos hálózat, víz, szennyvíz, fűtés, 

minden ment kifele. Ez teljes felújítás volt.  

 

Horváth Éva polgármester: A következő alkalommal kikérem a véleményeteket.  

Az a kérésem, hogy ezt fejezzük be, ha már elkezdtük. Aki egyetért az előterjesztett határozati 

javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

177/2022.(V.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdő, 

Berhidai út 64. 2/5. szám alatti önkormányzati tulajdonú lakás felújítására 

előirányzott 4.000.000,- forintos keretet 2.300.000,- forinttal megemeli az 

általános tartaléka terhére. 

 

A Testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatban foglaltakat a 

költségvetés következő módosításánál vegye figyelembe. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

14.) Csónakázás (száma: 74/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés van-e az anyaggal kapcsolatban? 
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Nagyné Szigeti Mária képviselő: Teljesen rendben van. Elnézést kérek tőled polgármester 

asszony, hogy visszaléptem a tábortól és gondot okoztam.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem okoz gondot, mert sínen vagyunk.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A bérezés tekintetében. Ezek után egy pillanatig sincs rossz 

érzésem, hogy emeltünk a pedagógus béreken. A diákok bérezése teljesen jó. Ha hozzátesszük, 

hogy a pedagógusok mennyi óradíjért dolgoznak a nyári napköziben, akkor azt mondom, hogy 

semmiféle lelkiismeretfurdalásom nincs, hogy az előző testületi ülésen jelentősen dobtunk az 

óradíjakon 400,- forinttal.   

 

Horváth Éva polgármester: Más? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

178/2022.(V.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 2022. 

június 25-tól augusztus 28-ig biztosítja az Ifjúsági tavon a csónakázást 

naponta 10.00 és 19.30 óra között, ingyenesen. A csónakázási 

lehetőséget 14 éven felüliek felügyelet nélkül, 14 éven aluliak felnőtt 

felügyelete mellett vehetik igénybe.  A csónakázás egyszeri időtartama: 

30 perc. 

 

Az Önkormányzat naponta 2 fő diák munkavállalóval, a Meló-Diák 

Észak-Dunántúl Iskolaszövetkezettel kötött megbízási szerződés alapján 

látja el a csónakáztatást nettó 1495.- Ft/óra vállalási árért. A diákok 

részére védőitalként összesen napi 8 liter hűtött ásványvizet biztosít. 

 

A csónakáztatás költségének fedezete a 2022. évi költségvetés Park, 

strand és tó üzemeltetés dologi előirányzatában biztosított. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a megbízási 

szerződés aláírására, egyúttal felkéri, hogy a feladatellátás érdekében 

intézkedjen a csónakok átvizsgálására, a szükséges felszerelés esetleges 

pótlására.  

 

Határidő: a megbízási szerződés megkötésére: május 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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Önálló indítvány: 

15.) Nagy Zsolt képviselő részéről: Jubileumi naptár kiadása (száma: 91/2022.) 

Előterjesztő: Nagy Zsolt képviselő 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot azzal a kiegészítéssel, hogy a naptár 2023. január 

hónappal induljon. Képviselő-testület felkéri a Közösségi Ház és Könyvtár vezetőjét, hogy Tóth 

Sándor tervei alapján 300 példányban a kiadványra kérjen be több árajánlatot. Az árajánlat 

ismeretében hozza vissza a Testület elé döntésre az augusztusi testületi ülésre.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot az alábbi módosítással: a Polgármester asszony 

kérje fel Angeli Katalin Közösségi Ház intézményvezetőjét, hogy a naptár legyártásához kérjen 

árajánlatot és a szeptemberi ülésre hozza be. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot azzal a kiegészítéssel, hogy a naptár 2022. október hónappal 

induljon.  Képviselő-testület felkéri a Közösségi Ház és Könyvtár vezetőjét, hogy Tóth Sándor 

tervei alapján 300 példányban a kiadványra kérjen be több árajánlatot. Az árajánlat ismeretében 

hozza vissza a Testület elé döntésre a júniusi testületi ülésre.  

 

Horváth Éva polgármester: A szándék megvan. Amiben döntenünk kell, hogy 2023-as naptár 

legyen vagy 2022. októbertől legyen a naptár. Még egy elhangzott tegnap a Pénzügyi Bizottság 

ülésén, hogy nem lehetnek benne a péti rendezvények. Ez ellen tiltakozom.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Köszönöm az előzetes támogatást. Néhány kiegészítés, illetve 

kiegészítés lenne. Amikor 2013-ban megjelent az előző hasonló naptár, akkor azok a dolgok, 

amiket a tervező beletervezett, kikerült belőle és lett belőle egy Pétfürdő eseménynaptára.  

 

Horváth Éva polgármester: Egy normál naptár lett belőle.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem ez volt a cél.  

 

Horváth Éva polgármester: De.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Éppen ezért ezt a naptárat, ami kicsit rendhagyó azzal, hogy nem 12 

hónapot, hanem 15 hónapot ölel fel pontosan a 25 éves jubileum miatt, ami október 1-e. Legyen 

benne 2022. október, november, december is. Határozott kérése a Sanyi bácsinak, hogy ne 

Pétfürdő eseménynaptára legyen, hanem azok az események legyenek benne, ami ez alatt a 25 

év alatt Pétfürdőn meghatározó esemény volt. Ez egy emléknaptár. Benne is van az alcímben, 

hogy 25 év sikerei képekben. Nem a 23-as eseménynaptár a fő csapásirány, hanem a 25 év 

sikerei képekben. Nem az, hogy megtiltotta, hanem ez a határozott kérése, hogy ne 

eseménynaptárként szerepeljen, hanem emléknaptárként.   

 

Horváth Éva polgármester: Tulajdonképpen nem volt semmi különleges abban a naptárban, 

a piros betűs vasárnapok és a nemzeti ünnepek mellett zölddel volt színezve az, amikor 

pétfürdői esemény van és lábjegyzetben be volt írva, hogy az mit jelent.  
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Nagy Zsolt képviselő: Nem mellette, hanem helyette, mert te kihúzkodtad belőle azt, amit 

Sanyi bácsi beleírt és beleírtad a pétfürdői eseménynaptárat. Ne haragudj meg érte polgármester 

asszony, nem akarom szaporítani a szót, de az a kérés, hogy ez ne tartalmazza az 

eseménynaptárt.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor mi lesz a naptárrészben?  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Tisztelettel köszöntöm a Képviselő-

testület tagjait. Kint hallgattam a közvetítést és azért jöttem be, mert ezekben a percekben 

értesültem a bizottsági döntésekről. Nem hiszem azt, hogy valaha is volt olyan testületi 

határozat, amit 1000 %-osan nem igyekeztem végrehajtani. Most május 26-a van, a pétfürdői 

nyár előkészítése és az összes többi mellett felelősséggel nem tudom vállalni, hogy a júniusi 

testületi ülésre három árajánlatot behozok úgy, hogy tördeléssel, mindennel együtt össze kell 

rakni. Ezt nem tudom elvállalni. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Elnézést kérek tőled Kati, tudtam, hogy ez lesz, pontosabban vártam. 

Igazából az, hogy szeptember végére kézbe kerülhessen a naptár, ehhez a testületnek júniusban 

dönteni kell.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Ebben biztos vagyok. Javaslom, hogy 

vállald fel te. Én nem tudom felvállalni. Tudtuk ezt a jubileumi éve, talán előbb is eldönthettük 

volna, hogy akarunk egy ilyet, év elején. Én most teljes felelősséggel nem tudom felvállalni. 

Annak a felelősségét sem tudom felvállalni, hogyha ez nem lesz megfelelően előkészítve. Nem 

is láttam ezt az anyagot. Nem tudom, hogy kell-e hozzá olyan embert keresni, aki majd felviszi 

gépre. Kell hozzá tördelőt keresni, aki az egészet megtördeli. Legalább három nyomdát kell 

keresni árajánlattal együtt. Ez egy hosszabb egyeztetés. Azt gondolom, hogy ennek a 

településnek ezt az évfordulóját és az összes többit méltósággal kell megcsinálni, és meg kell 

adni a módját, és mindannyian ezen igyekszünk.  

Nem tudom felvállalni. Lehet, hogy a Képviselő-testületben vannak olyanok, vagy te Zsolti 

felvállalod, akik ezt elő tudják tisztességgel készíteni.  

Nagyon-nagyon sok szervezési feladatunk van többek között egész nyárra. Nem tudom 

felelősséggel felvállalni, hogy ezt tisztességgel előkészítsem, miközben október 1-ére nekünk 

össze kell szerkesztenünk egy interjú kötetet. A Közösségi Háznak kell finanszírozni és 

egyeztetni a nyomdával a Sándor könyvével. Ugyanakkor meghirdettünk egy fotó kiállítást és 

abból képeslapokat kell készítenünk. A polgármester asszony álma, ami szerintem jó ötlet, hogy 

október 1-ére megjelenik a település első folyóirata, periodikája. Ez mind a Közösségi Ház 

feladata, hogy megoldja.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Értem. Ebből sok mindent nem tudtam, hogy lesz feladat. Azért kérek 

tőled elnézést még egyszer, nem az volt a cél elsődlegesen, hogy rád és a Közösségi Házra 

toljunk plusz feladatokat a bokros teendők mellett. Kizárólag azért gondoltunk arra, hogy tudsz 

segíteni, mert 9 évvel ezelőtt is ti végeztétek ezt a feladatot. Semmi más hátsó gondolat nem 

volt. Ezért volt a kérés. Így került be a bizottságok elé, nem foglalkoztak ezzel, és egyből 

megszavazták.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Ezeket a terveket, amiket most hallottál, 

az idei költségvetésen tárgyaltuk, mert a jubileumi anyagok teljes költsége bekerült a Közösségi 

Ház költségvetésébe és szóbeli tájékoztatásként minden bizottsági ülésen elhangzott, hogy Éva, 

a Közösségi Ház és a testület álmaival összeboronálva mit szeretnénk megvalósítani október 1-
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éig. Ez nyílt titok volt. Még egyszer mondom, hogy nagyszerű ötlet a naptár készítés, csak én 

június 30-áig felelősséggel nem tudom felvállalni ezeket a munkákat.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nagyon szívesen felvállalnám, de az egyesületet is érintő idei jubileumi 

dolgok vannak, amit szintén nyárra tervezünk és addig rengeteg munka van. Nem tudom 

felvállalni a nyárig.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kicsit konkretizáljuk a feladatokat a naptárral 

kapcsolatban. Miket mondtál Kati? Kell egy nyomdai előkészítés, tördelés.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Meg kell nézni, nem láttam az anyagot.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Általában.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: World formátumban fel kell vinni az 

egészet, jpg formátumban mellékelni kell a fényképeket, meg kell nézni egy nyomdai 

előkészítőnek, hogy az milyen minőségű. Valakinek az egészet meg kellene szerkeszteni. Arról 

is döntést kellene hozni, hogy milyen dátumok és hogy legyenek benne, ezt át kellene nézni. 

Kellene egy nyelvi lektor. Szöveg van benne, amit át kell nézni és át kell javítani. Nyomdától 

kell árajánlatot bekérni. A tördelőnek meg kell tervezni és esetleg visszahozni a testület elé, 

hogy esetleg nézze meg, vagy a bizottság, hogy bólintson rá. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Következő kérdés. Mi van eddig kész? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Egy manuális elképzelés van kész. Ezt meg kell szerkeszteni. Ezek a 

fotók ki vannak vágva, gondolom meg vannak eredetiben, ezeket be kell szkennelni, stb., ahogy 

a Kati mondja.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Ezt fel kell vinni gépre és meg kell 

szerkeszteni.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Lehet, hogy tudok benne segíteni. 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Az a tördelő, akivel együtt dolgozunk 

és megbízható pontosan azért, mert a Sándor könyvét készíti, ugyanakkor csinálja a mi interjú 

kötetünket, tehát azt mondta, hogy augusztus végéig teljesen be van táblázva. Plusz még az 

egyéb munkákat végzi. Keresni kellene egy másik tördelőt, aki ezt október 1-ig megcsinálja.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Lehet, hogy tudok a Zsoltnak segíteni. 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Arra kérlek benneteket nagy tisztelettel, 

hogy ezt az egyet ne a Közösségi Háznak kelljen felvállalni. Az összes többit teljes 

mellszélességgel csináljuk.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem lesz belőle probléma, ha nem a Közösségi Ház tud benne segíteni, 

ha valaki más tud benne segíteni, nyilván megköszönöm.  

 

Horváth Éva polgármester: Ennek ára van.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ha a Közösségi Ház csinálná, akkor is lenne ára.  



33 

 

 

Horváth Éva polgármester: Az benne van a költségvetésében.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem biztos.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: A naptárról nem hallottunk, hogy azt is 

csinálunk.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem a pénzről szól ez.  

Két megoldási lehetőség van. Az egyik az, hogy valaki felvállalja, végigjárja a felsorolt utat. 

Imádkozzunk, hogy legyen a környéken olyan tördelő, aki ráér és meg is tudja csinálni, vállalja 

a nyomtatást. A másik út, ami több bizottsági ülésen is felmerült, lehet, hogy nem örülünk neki 

annyira, de mégis egy megoldás, hogy mivel úgyis naptárról van szó, az idén megcsináljuk és 

a következő évben kiadjuk és akkor biztos, hogy minden lesz.  

 

Horváth Éva polgármester: Így van és 2023-ra el lehet készíteni.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Azt mondom, hogy ne adjuk fel, hogy októberre készen 

lesz. Próbáljuk meg. Ennek akkor van ütése, ha ez a naptár október 1-ére 15 hónappal elkészül. 

 

Horváth Éva polgármester: A határozat úgy szól, hogy Tóth Sándor tervei alapján 300 

példány naptárt szándékozik kiadatni az önkormányzat 2022. októbertől 2023. december 31-ig. 

Az ezzel kapcsolatos előkészítő munkákat alpolgármester úr vezetésével elkezdi és az elért 

eredményről a júniusi képviselő-testületi ülésen beszámol. Aki ezzel egyetért, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

179/2022.(V.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete Pétfürdő 

függetlenné válásának 25. évfordulója tiszteletére – 2022. október 01. - 

2023. december 31. közötti időszakra – reprezentatív jubileumi asztali 

naptárt tervez megjelentetni. 

 

A Képviselő-testület felkéri Miskolczi Ferenc alpolgármestert, hogy az ő 

vezetésével -   Tóth Sándor tervei alapján 300 példányra tervezett - a 

kiadvánnyal kapcsolatos előkésztő munkákat kezdjék el és az elért 

eredményekről a június havi testületi ülésen számoljon be.  

 

Felkéri a Polgármestert, hogy a határozatot küldje meg Miskolczi Ferenc 

alpolgármesternek. 

 

Határidő a határozat megküldésére: 2022. május 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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Tájékoztatók: 

 

 

1.) Tájékoztató a 2022. évi beruházásokról, felújításokról (száma: 90/2022.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. 

 

 

2.) Péti Sütigyár Kft. levele (száma: 86/2022.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. 

 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

a) Képviselői jelzések 

 

Molnár Gyula László képviselő: Lenne pár észrevételem a településünkkel kapcsolatban 

ismét. A fűnyírás kicsit megcsúszott, ami érzékelhető volt a településen. Az időjárási viszonyok 

és a kapacitás nem teljes volta miatt. Azt szeretném kérni, hogy a temető és a játszóterek 

élvezzenek prioritást, mert nagyon kellemetlen egy olyan temetés, ahol 60 centis fű van. Az 

sem túl jó, ha a 2-3 éves gyerekek nem látszódnak ki a fűből. 

A tó környéki problémákat mondanám. Sajnos a csónakház oldala mindig el van törve, a 

szalonnasütő mögötti rész. 

 

Horváth Éva polgármester: Ki van adva a feladat.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Az ereszcsatorna. 

 

Horváth Éva polgármester: Megrendelés megtörtént.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ott javaslom, hogy hozzunk döntést, és térjünk át a 

műanyagra, mert a fém elég drága.  

 

Horváth Éva polgármester: A műanyagot is letörik.  

 

Molnár Gyula László képviselő: De nem olyan drága. A stég át lett adva, hogy fel van újítva… 

 

Horváth Éva polgármester: Meg van rendelve az elemek cseréje.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A csavarozás is.  

 

Horváth Éva polgármester: Meg van rendelve.  
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Molnár Gyula László képviselő: Játszótér kérdésem lenne. A Liszt Ferenc 22. mögött volt 

egy csúszdás, mászókás rész, ami elég régóta ki lett szedve. Pótolva lesz vagy meg lesz 

szüntetve? 

 

Horváth Éva polgármester: Pótolva.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A gördeszka, görkorcsolya pálya nem régen lett felújítva és 

a rámpa burkolata balesetveszélyes. Le kellene zárni, nehogy véletlenül baleset legyen.  

 

Horváth Éva polgármester: Amit felújítottunk? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Igen, fel van hólyagosodva és balesetveszélyes. Meg kell 

nézni a jótállást, hogy él-e még és lezárni, nehogy baleset legyen.  

 

Horváth Éva polgármester: Köszönöm.  

 

Béni Norbert képviselő: Szúnyogírtással hogy állunk? 

 

Horváth Éva polgármester: Meg fogjuk rendelni a jövő héten. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Kell már, mert nagyon sok a szúnyog.  

 

Béni Norbert képviselő: El is vagyunk késve.  

A Berhidai út 92-94. közötti tükröt jeleztem, hogy benőtte a fa, és ezáltal használhatatlan. 

Valami elindult? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Láttam, hogy szépen megtörténtek a településen a 

parkolóhelyek felfestése, viszont a Liszt Ferenc utca eleje elmaradt. Az be lesz fejezve? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Melyik fele? 

 

Molnár Gyula László képviselő: A Spartól kértük.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A Liszt Ferenc 16-nál.  

 

Horváth Éva polgármester: Ott garázsbejárók vannak.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Akkor is, fessék csak fel.  

 

Horváth Éva polgármester: Az sohasem volt felfestve.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Úgy hoztuk meg a döntést, hogy minden hely legyen 

kihasználva.  

 

Horváth Éva polgármester: Idáig ez még nem volt kérés, hogy a társasházaknál, ahol bejárók 

és garázsok vannak, hogy ott fessünk.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Kérem, hogy fessünk.  
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Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy kérje meg a tulajdonost, hogy tisztíttassa ki 

a Kaposi tó medrét. 

 

Horváth Éva polgármester: Mi van a Kaposi tó medrében? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Tele van szeméttel, labdával meg hulladékkal.  

 

Horváth Éva polgármester: Jelezhetjük a Nitrogénművek felé, de ő ugyanúgy látja, mert 

hetente járnak ott.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Jelezzük.  

 

Horváth Éva polgármester: Alapvetően ez egy ipari terület, ehhez nekünk semmi közünk. 

 

Molnár Gyula László képviselő: A mi településünket is rondítja, ha tele van szeméttel egy 

víz. Büdös. Egy levélbe nem halunk bele.  

 

Horváth Éva polgármester: Egyébként nem büdös az a víz.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Példa volt.  

 

Horváth Éva polgármester: Írhatunk, csak a Nitrogénműveknek a kisebb gondja is nagyobb 

annál, minthogy most a Kaposit leeressze és kitisztítsa.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem teljesen, a tetejéről le kell szedni. 

 

Horváth Éva polgármester: Ez neki rengeteg pénzébe kerül. Ne határozzuk már meg az üzem 

menetét, hogy mit mikor csináljon. Legközelebb elrendeljük, hogy ammónia üzemet mikor 

tartsa karban? Ez egy üzemi terület.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Az előző hónapban az előző képviselő-testületi ülésen 

Dombi képviselőtársam szóba hozta a Wimmer kanyarban lévő szalagkorlát című történetet. 

Történt-e az önkormányzat részéről bármiféle erős érdeklődés a rendőrség irányában, hogy ki 

törte össze az autóját? Amikor ez történt és a javításra beérkezett árajánlatot nem fogadtuk el, 

akkor volt arról szó, hogy miután azt a szalagkorlátot az önkormányzat építette, akkor aki azt 

összetörte, azt valahogyan össze lehet szedni és az ő felelősségbiztosításának terhére lehetne 

megjavítani.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Megbeszéltük, hogy arra nem lehet.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Arról volt szó, hogy a rendőrkapitányság felé érdeklődik a 

polgármester asszony ismeretlen tettes ellen.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez nem történt meg.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Azóta kétszer is. Ezeket nem kellene hagyni. 4-5 hónapja 

merült fel.   
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Nagyné Szigeti Mária képviselő: Lassan be is fog szakadni. Ha valaki megérkezik Várpalota 

irányából egy nagyobb lendülettel, akkor az beszakítja a meg nem javított korlátot saját 

magának okozva kárt és balesetet. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Tudom, hogy a múlt ülésen felmerült. Azt is mondtam, hogy 

megkérdezem a Tránszki Lacitól. Aztán közben volt más dolog, elmentem két szabadságra és 

elfelejtettem. Azt tudom, hogy lépés nem történt a rendőrség felé, de pótoljuk! 

 

Horváth Éva polgármester: Más hozzászólás? Nem volt.  

 

 

19.44 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

 

             Horváth Éva  sk.                   Szabóné Czifra Melinda sk. 

              polgármester                                               jegyző 


